
 
 

 
 

www.fiu-frederiksberg.dk // facebook.com/2000fiu 

Frederiksberg Idræts-Union 
Steenwinkelsvej 19 
1966Frederiksberg 

Tlf. 38776050 
al@fiu-frederiksberg.dk 

 

 

  Dato: 31. Maj 2023 

Til stede: 
               Nicolai Sichlau, KBH. Kyudo Seishinkan  
                Felix Møller, Frb. Slots Fægteklub  
                Astrid Carstensen, Falcon Basket  
 Maria, ODK  
     Ann-Louise Nielsen, Centerleder    

Anette Larsen, Halinspektør   
  

  Fraværende:   
    Morten Størup Brugergruppeformand, ODK   
                            Michael Christiansen, Bestyrelses repræsentant   
                         Synnøve Aarseth, CBS Sport Volley   
                         Emil Berg Nielsen, Akroyoga Frederiksberg  
 

Referat af Brugergruppemøde: 

 

1. Godkendelse af referat fra den 29.marts 2023 
Godkendt 

 
2. Meddelelser fra: 

Formanden 

Intet 

Halinspektøren/Centerlederen 

Kurvene på langs i hal 3 bliver repareret. Igen skal det påpeges, at kurvene ikke er  
 beregnet til at hænge i samt at alle kurvene er konstrueret til børn og unge og ikke til  
 voksne. 

Vi har nu fået et tilbud på, hvad det vil koste at lave døren bredere fra hal 2 til 2, så det er 
 nemmere at flytte måtterne uden at gulvet løfter sig. 

Bestyrelsesrepræsentant 

Kære brugergruppe, 

 Undskyld for at jeg ikke nåede frem til mødet i onsdags den 31.5 - og endnu værre, at  
 opkoblingen til Teams ikke virkede. I stedet får I her en opdatering fra FIU og   
 undertegnede: 

Brugergruppemøde i Hermeshallen kl. 17.30 



 
 

 
 

www.fiu-frederiksberg.dk // facebook.com/2000fiu 

Frederiksberg Idræts-Union 
Steenwinkelsvej 19 
1966Frederiksberg 

Tlf. 38776050 
al@fiu-frederiksberg.dk 

  Helt overordnet er der rigtigt meget at se til i administrationen og vores 4 Idrætskonsulenter 
 er i den grad involveret i idrætten i vores kommune og ikke mindst i at udvikle den - både 
 med nytænkning i forhold til Foreningsdannelse, med involvering af de mindste skolebørn i 
 “Åben Skole” projektet, hvor de små klasser bliver præsenteret for forskellige idrætstilbud 
 som de kan afprøve, med at færdiggøre og finpudse timetildelingen og med at udvikle og 
 implementere målrettede idrætstilbud til (lige nu) den gruppe af teenagepiger der normalt er 
 svære at ramme samt projekt “Trænerakademi” som skal forsøge at fastholde og udvikle de 
 yngre foreningsmedlemmer, så de dels får en ballast som mulige trænere i deres forening 
 fremover og dels kan fastholdes som medlemmer. Begge projekter har eksterne   
 samarbejdspartnere og et eksternt finansieringsfundament, bl.a. A. P. Møller Fonden. 

Herudover er vi i bestyrelsen og dermed rent politisk, ved at forberede vores svar til det 
økonomiske oplæg for 2024, som er meldt ud politisk som en målsætning og som den 
kommunale direktion har begået et oplæg til. Lad mig blot konstatere, at det FIU gennem 
året er blevet konfronteret med er, at der ikke er afsat penge til nogen former for 
idrætsbyggeri de kommende år, at kommunalbestyrelsen (flertallet) lægger op til markante 
besparelsen på alle områder i kommunen, herunder også idrætten og at det helt generelt er 
en gang ”grædekoneøkonomi” som kommunen melder ud offentligt til sine 
samarbejdspartnere. Kommer vi dertil, vil FIU’s svar, på vegne af den samlede idræt i 
kommunen, vil være lige så markant som de formodede besparelser, vær sikker på det - og 
vær sikker på, at FIU er et talerør der konsekvent taler jeres sag og beskytter det 
fundament som foreningslivet i kommunen hviler på. 

  

I den kommende måned melder vi selvfølgelig, som vanligt, vores budgetønsker ind til de 
 kommunale politikere og vi er nøjagtigt lige så realistiske som altid, altså med en klar  
 prioritering af både nye (og gennem mange år nødvendige) faciliteter, uændrede   
 medlemstilskud og en klar markering af den armslængde til politikkerne, som har været  
 nøglen til FIU’s succes gennem årtier - og dermed muligheden for at drive   
 en interesseorganisation med et reelt fokus på de enkelte foreningers mulighed for tryghed 
 i hverdagens foreningsdrift og for udnyttelse af de udviklingspotentialer hver enkelt forening 
 har. 

Jeg håber, at I allesammen i hverdagen har en god sparring og dialog med personalet og 
 ledelsen i hallen - det er utroligt vigtigt og et prioriteret område for FIU, at I hver især har  
 nemt ved at komme ind med jeres forskellige typer input, uanset hvor og hvornår ideerne 
 og ønskerne opstår.  

  

Held og lykke med foreningsarbejdet de kommende måneder, til vi ses igen - og god  
 sommer til jer alle. 

  

:-) Michael, FIU 
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3. Videoovervågning 

Der har været episoder i pigernes omklædningsrum, såsom ødelagt mobiltelefon m.m. når 
 ODK havde tiden om søndagen der har gjort, at det har været nødvendigt at gennemse  
 videoovervågningen. Det viste sig tydeligt at, det der skete i omklædningsrummet, var  
 internt, da det kunne konstateres, at ingen personer kom udefra.  

               Vi opfordrer alle foreninger til at tage værdigenstande incl. telefoner og computere med op 
 i hallen. 

4. Belysning i hal 3 

Belysningen i hal 3 vil blive væsentlig forbedret i sommerferien, der kommer flere  
 armaturer op som ikke skinner i øjnene. Der var flere foreninger, der gav udtryk for, at det 
 eneste sted, der manglede ekstra lys, er i siderne. Det skal bekræftes, at de nuværende  
 armaturer der er, er beregnet til en multihal og lux, der skal til, når det er til ganske  
 almindelig træning. 

5. Brug af samlingslokalet 

I princippet er samlingslokalet til fri benyttelse af vores brugere i hallen. 

Når der er booket til møder eller lignende arrangementer kan øvrige brugere af hallen ikke 
 benytte lokalet. 

Ønsker at foreningernes pokaler kommer i de hvide skabe i lokalet. 

 
6. Ventilationsanlægget i hal 3 

Kommunen arbejder stadig med ventilationsanlægget på hal 3.  

 
7. Nyt fra klubberne 

Fægterne holder grundlovsstævne på Grundlovsdag. 

Mangler et lille bord i hallen. 

Fægterne er meget glade for at komme i hallen og brugen af Samlingslokalet. 

Er begyndt at tage børn ind fra ventelisten. Har problemer med at skaffe trænere. 

Har indgået samarbejde med fægteklubben Trekanten i forbindelse med deres Fleuret fægtere 
som udvikler talenter til Team Danmark. 

ODK påbegynder sommergymnastikken 

Mangler trænere og tider. De har masser af gymnaster. 



 
 

 
 

www.fiu-frederiksberg.dk // facebook.com/2000fiu 

Frederiksberg Idræts-Union 
Steenwinkelsvej 19 
1966Frederiksberg 

Tlf. 38776050 
al@fiu-frederiksberg.dk 

Falcon Basket er i gang med planlægning af næste sæson. Den 19. juni bliver der afholdt 
afslutnings arrangement også for de frivillige i klubben. Har okay med trænere mangler blot 
faciliteter til deres hold. 

Kyudo har nu omkring 70 medlemmer. Har søgt Bestyrelsen om at frikøbe en aften fra kl. 
 20.22 i hal 1. 

 

      5.  Ny mødedato til næste møde 

Onsdag den 20. september kl. 17.30 i Hermeshallen 

      6.  EVT. 

Intet 

 

Referent Anette Larsen 

 

 

 

        

 
  

 


